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LIIKUNTAPALVELUTYÖRYHMÄN PALAVERIN MUISTIO 
 
Paikka:  Pyhtäänlinna, kokoushuone Valkmusa 
Aika: 14.1.2021 klo 10.00 
Läsnä: Sami Niskanen (Sari Hakulinen tilalla) 

Iikka Voutilainen (Laura Lahti ja Janne Kaulio tilalla) 
Siiri Kinnunen 
Mari Janhunen 
Jukka Söderholm 

Poissa: Virpi Frantsi-Kiuru (ilmoittanut) 
Laura Lahti (ilmoittanut) 
Sari Hakulinen (ilmoittanut) 
Reino Uusitalo (ilmoittanut) 
Olavi Pohjatalo (ilmoittanut) 
Mikko Almgren 
Janne Korhonen 

Muistio: Siiri 
 
 

 
Ajankohtaiset asiat: 

-Kirkonkylän kunnostetulla kuntoradalla ajettu syksyllä metsätyökoneilla rataa pitkin 
(kommunikaatiokatkos) - rataa on tasoitettu sen jälkeen, mutta hakepinta mahdollisesti 
uusittava, että on käyttökuntoinen kuntoratana. 
-Huutjärven montun latupohjalla ajettu autolla - latujen teko viivästyi, mutta nyt on latupohja 
saatu tehtyä uudestaan. 
-Vastilan kuntoradalla on uudet hakkeet ja on hyvässä kunnossa. 
-Purolan latu -, nyt luonnonmukainen pohja ja vaatii paljon lunta latupohjaa varten, jos 
halutaan saada aikaisemmin kuntoon, on pohja tehtävä. 
-Huutjärven montun kaukaloon toivottu välineiden vaihtoon penkkiä, tai kopin avaamista. 
Penkki on selvityksessä. 
-Jääkenttien kunnossapitosopimus: jäät oltava kunnossa koulujen liikuntatuntien alkuun. 
Keskusteltiin, onko kunnossapitosopimusta syytä päivittää - päädyttiin, ettei tarvitse, vaan on 
hyvä näin. 
 
-Pyhtään Yritys (sähköpostilla saatu tieto): Seuran projekteista sen verran tietoa, että 
kuntoportaiden avustushakemus on joulukuussa hyväksytty ja pääsemme siten tekemään 
portaita, kun lumet sulavat. Joulukuussa on tehty avustushakemus siirrettävästä/koottavasta 
ulkopelikentästä jolla voisi pelata esim. salibandya. Koottava kenttä olisi kesäaikaan 
urheilukentän viereisellä hiekkakentällä. Tämä avustushakemus odottaa vielä Sepra ry:n 
päätöksiä. 
 
-Pyhtään Naisvoimistelijat & seurakunta haki Sepralta hanketta, joka ei toteudu. 

mailto:info@pyhtaa.fi
http://www.pyhtaa.fi/


    MUISTIO    

  14.1.2021 
 
 
 

 
 
 

PYHTÄÄN KUNTA   |   Motellikuja 4   |   49220 Siltakylä   |   Puh. 05 460 15 600   |   info@pyhtaa.fi   |   www.pyhtaa.fi 

Naisvoimistelijat on hakenut myös seuratukea parkour ohjaajien koulutusta, välineistöä ja 
erityisavusteisten avustajien mahdollistamista varten. 
 
-Kohti työtä ry suunnittelee mahdollista urheiluvälineiden kierrätyskeskusta Ilvestielle. 

 
-Keskusteliin, saisiko Huutjärven rantaraittia jatkettua rantaa pitkin motellikujalle asti, voisiko 
jollain aikataululla selvittää maanomistajalta polun rakentamisesta. 

 
Tehdyt toimenpiteet: 

-Vastilan kuntoradalle hake 
-Kirkonkylän yleisurheilukentän koppiin tehty sähköjärjestelmän saneeraus, maalaukset, 
seinän paikkaukset ja vanha vessa purettu. Puurakenteet: katsomo ja ajanottotorni uusittu. 
Toimiston katto putsattu sammaleesta, jotta saadaan pinnoitettua uudelleen. 
-Siltakylän yleisurheilukentän täsmäkorjaukset: juoksuradan routavaurio korjattu, 
pinnoitteen paikkaus - pieniä paikkauksia tehty (pitkää halkeamaa ei vielä), kentän takaosan 
sähköt. 
 

Vuosi 2021: 
-Kirkonkylän yleisurheilukenttä: keskikehikon parempi kiinnitys/ muu ratkaisu, 
toimistorakennuksen katon korjaus (+ mahdollisesti julkisivujen uusinta), vanhan pukukopin 
purku. Toteuttajan löytäminen ollut haastavaa. 
-Kirkonkylän tenniskenttä pidetään - muttei tehdä toimenpiteitä sen kunnossapitoon. 
-Hiomonraitin kuntosalin korjaukset: lattia uusitaan, ilmalämpöpumppu/ 
ilmanvaihtojärjestelmä, romuhuoneen tyhjennys, omavalvontasuunnitelma, laiteohjeet, sekä 
lukituksen vaihto/ kulunvalvonta. Liitteenä terveystarkastajan tarkastuskertomus. 
-Siltakylän yleisurheilukentän tilannekatsaus (kartoitetaan vielä mitä näistä tehtävä): pitkän 
halkeaman pinnoite, pinnoitteen ja ratamerkintöjen maalaus, hiekkalaatikoiden reunat. 
-Huutjärven koulun skeittirampin korjaustyöt: pinnoitus, vanereiden vaihto ja rungon 
tarkastus. 
-Huutjärven koululla hiekkakenttien parannus: Tasata koulun edessä oleva hiekkakenttä, 
lisätä pienempää turvahiekkaa 
-Huutjärven montun tenniskenttien pinnoitus 
-Montun kuntolaitteiden kunnostus -> ei kunnostuskelpoiset -> uusien ulkokuntolaitteiden 
hankinta  
-Ei tekojää vuokrausta 2021. Mikon selvityksen tarjouksen perusteella päätettiin olla 
vuokraamatta tänä talvikautena tekojäätä, koettiin olevan kallista. Jäätilanne on tällä hetkellä 
onneksi hyvä. 

 
Vaihtoehtoisia toteuttamistapoja toivotuille projekteille: 

- Aiemmin on ollut puhetta, saisiko joitakin projekteja tehtyä ostopalveluina tai muulla 
toteuttamistavalla. Aikomuksena tiedustella oppilaitoksilta ja järjestöiltä 
yhteistyömahdollisuutta. Esimerkiksi: 

 Laavukartoitus: harjun eräopiskelijat 
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 Luonnon kuntosali: koulut/ liikunnan valinnaiset? järjestöt? 
 Pyöräilyrastireitistö: liikuntaneuvonta opiskelija? 

 
Tekojää/ jäähalli: 

Vuodelle 2022 on suunniteltu uuden liikuntapaikan hanketta: Tekojää/ Jäähalli 
(mahdollisesti samalla myös ulkosalibandy toteutus) 
-Valtionavustusohjeistus liikuntapaikkarakentamisesta liitteenä. 
-Selvitetty, että jäähalli tai tekojää mahtuisi Huutjärven koulun ja Siltakylän 
yleisurheilukentän viereen, eikä mahdollisesti vaatisi kaavamuutosta. 
-Vaihtoehtoja sekä toteutusratkaisuja on paljon. Esimerkiksi: tekojää, katettu tekojää, 
siirrettävä tekojää, synteettinen tekojää, jäähalli, katsomopaikoilla tai ilman, pukuhuoneet 
ym. 
 
Keskustelua: 
-Olisiko realistisempaa käyttää yläkentän hiekkakenttää pohjana? 
-Huutjärven koulun/ Siltakylän urheilukentän vieressä eikä yläkentällä ole tilaa 
parkkipaikoille? 
-Synteettisen tekojään voisi sijoittaa Huutjärven montulle, ja sinne saisi tarvittaessa 
parkkitilaa. 
- Jos tekojää: katettu tai myöhemmin katettavissa oleva? Jos ei katettu, pitää huomioida 

 kunnossapidossa puiden roskat yms. 
-Mihin tarkoitukseen jää tulisi: kuntalaisten käyttöön? harjoitusaikojen myynti joukkueille/ 
seuroille, yleisövuoroja? 
-Miten käy ulkojäiden kunnossapito tekojään tai jäähallin aikaan?  
-Tekojäästä ei tuloja. Jäähallista voisi saada tuloja, vaikkei tuottavia rakennuksia ole 
nekään. 
 
Palaverissa oltiin tekojään kannalla, jota pidettiin realistisempana vaihtoehtona. Ennen 
seuraavaa liikuntapalvelutyöryhmän palaveria selvitetään synteettisen ja ”normaalin” 
tekojään kustannuksia, sijaintia ja tarvetta. Seuraavassa palaverissa käydään läpi 
hyvinvointilautakunnan esitys. Esitys menee hyvinvointilautakunnalle 23.2.2021, 
lautakunta esittää asiaa eteenpäin.  
 

 
Seuraava liikuntapalvelutyöryhmän palaveri to 11.2.2021 klo 13.00. 
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